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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A magyar adófizetők mennyi pénzébe kerül a 
vendégmunkások magyarországi behozatala és alkalmazása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  elmúlt  időszak  eseményei  kiválóan  bizonyítják,  hogy  a  magyar  kormány  teljes  mértékben
elkötelezett  a  külföldi  vendégmunkások  Magyarországra  történő  behozatalában  és
foglalkoztatásában. Mi sem bizonyítja ezt jobban, mint hogy a nyár elején a kormánypárti többség
elfogadta a vendégmunkások behozatalát egyszerűsítő törvényt, a magyar kormány támogatásával
pedig már meg is kezdődött a külföldi - többnyire kirgiz, mongol, vietnámi, indonéz és filippinói -
vendégmunkások toborzása.

A  Jobbik-Konzervatívok  ellenzik,  hogy  a  magyar  adófizetők  pénzéből  vendégmunkások
foglalkoztatását  támogassa a  kormány. Éppen ezért  kérdezem Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy egy
vendégmunkás magyarországi behozatala és alkalmazása közvetetten a magyar adófizetők mennyi
pénzébe kerül?

Várom érdemi válaszát!
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